
Referat bestyrelsesmøde 16/1-08: 

 

Året der gik/diverse hængepartier: 

Få bestyrelsesmøder afholdt – i år vil vi holde møde minimum hvert kvartal. Evt. aftale møde fra 

gang til gang. 

Rusmiddelpolitik – Projekt som Kolding Kommune ønskede os med i. Vi har lavet et oplæg som er 

sendt til kommunen. Der ligger den nu. 

Breddeprojekt – Der har ikke været kræfter til at få dette op at stå. Prøves igen i 2008. 

 

Generalforsamling: Susanne laver beretning. Bestyrelsesmedlemmer på valg er villige til genvalg. 

Susanne følger op på revisor. Dirigent: Susanne spørger et emne. Regnskab og budget gennemgået. 

Klubtøj nedskrives med 50% og priserne reduceres tilsvarende på nuværende lager, da vi påtænker 

at købe nyt hjem. Præsenteres på Generalforsamlingen. 

 

Arrangementer 2008: 

Fidusløb 3/2 – Lars og Per 

Træningsløb 23/2 – Arrangører søges fortsat 

April måned – MTB-O-træningsløb Marielund/Bramdrup Nord 

KUM 10-11/5 – Susanne er hovedstævneleder, medstævneledere søges. De fleste funktioner er 

besat. 

Kolding-Løbet 18/5 – hjælpere kan som altid kontakte N.P. 

Dansk Park Tour 4/6 – Marielund Syd 

Evt. Kolding-stafet d. 22/6 – orker vi? 

10/8 – MTB Langdistance, Stenderup 

4/10 – Biathlon Orientering, Sydkredsmesterskab 

 

Klubmesterskaber: 

Erik og Marianne har tilbudt sig som koordinatorer. 

Hvilke mesterskaber skal vi udbyde? Skal vi fortsat arrangere klubmesterskaber langdistance (ultra-

lang)? Bestyrelsen foreslår det nedlagt, da deltagelsen har været meget lav de senere år. 

 

Klubtur: Sommer-klubtur til O-Ringen i Sverige. Mail sendes ud. 

Påsken 2009 – vi skal have fundet et sted, Christian undersøger. 

 

Klubbens struktur/organisering:  

Den nuværende struktur er baseret på enkeltposter, hvor den tidligere var udvalgsbaseret. Det har nu 

været prøvet i nogle år. Erfaringen har vist at det på nogen områder fungerer godt, mens der på 

andre områder er behov for udvalg/arbejdsgrupper, f.eks. ungdom/træning og arrangementer. Tages 

op på første møde efter generalforsamlingen. 

 

Onsdagstræning/ungdomstræning: Opstart 26/3 – indtil videre køres efter samme koncept som i 

efteråret. Per laver udkast til plan. 

 

Kolding-Løbet: Møde med Kolding-Løbets styregruppe afholdes snarest for at snakke fremtid. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


